
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 15. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 223
Kan ministeren oplyse, hvor mange ansøgninger om statsborgerskab Udlæn-
dinge- og Integrationsministeriet modtager fra folk, der opholder sig på Fæ-
røerne? Hvor mange af ansøgerne bliver godkendt, hvor mange får afslag, og
hvor lang tid tager sagsbehandlingen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Magni
Arge (T).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på magni.arge@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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